
Fiche de travail 

Φύλλο εργασίας 
 

              

                                            
 

ex. méchant (κακός) –> méchante (κακιά)   

 

Μπορείτε να συνεχίσετε μόνοι σας. 
 

masculin féminin 

laid (άσχημος) ………………………………. 

Petit (μικρός) ………………………………. 

Grand (μεγάλος) ………………………………. 

Joli (όμορφος) ………………………………. 

Intelligent (έξυπνος) ………………………………. 

Intéressant (ενδιαφέρων)  ………………………………. 

  

                                                     
ex. jeune (νέος) –> jeune (νέα)   

masculin féminin 

malade (άρρωστος) ………………………………. 

adorable (αξιολάτρευτος) ………………………………. 

riche (πλούσιος) ………………………………. 

rose (ροζ) ………………………………. 

mauve (μωβ)  

Και μερικοί κανόνες ακόμη  

-en  -enne Ancien  ancienne 

-l  -lle Annuel annuelle  

-s  -sse gros grosse 

Και ένα ανώμαλο 

beaubelle

 

Πώς σχηματίζουμε το θηλυκό 

στα επίθετα; 
 

Πανεύκολο. Βάζουμε 

ένα –e στο τέλος. 

Αν τελειώνει το 

αρσενικό σε –e 
 

Ακόμη πιο 

εύκολο. Τότε 

μένει το ίδιο 


